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生日快乐英文祝福的话1
　　1、值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
　　Day to remember the original world more beautiful because of you，happy birthday。
　　2、愿美妙的香味时刻围绕着您，使您的人生充满幸福喜悦，永浴于无止境的欢乐年华！祝您生日快乐！
　　Wish a wonderful fragrance moment around you，make your life full of happiness，forever the bath in endless joy time！I wish you a happy birthday！
　　3、今天是你的生日，我的爱人，感谢你的辛苦劳碌，感谢你给予我的关心、理解和支持。给你我全部的爱！
　　Today is your birthday，my love，thank you for your toil，thank you for giving me the concern，understanding and support。 All my love to you！
　　4、今天是你的生日，一个我永远忘不掉的日子。愿上帝保佑你一生平平安安、健健康康、幸福快乐！我的老婆。
　　Today is your birthday，I will never forget not to drop a day。 May god bless you a happy life in peace，healthy and happiness！My wife。
　　5、让我为你祝福，让我为你欢笑，因为在你生日的今天我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你生日快乐！
　　Let me bless for you，let me laugh for you，because in your birthday today，my heart is with you the same jubilation，happy！I wish you a happy birthday！
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　　1、May your birthday be a celebration of the life. Wish you all happiness, health and prosperity with many returns of the day.愿你的生日是对生命的歌颂，祝健康快乐，事业蒸蒸日上。
　　2、Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.祝你生日快乐！愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好！
　　3、Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here. May your memories today be warm ones. May your dreams today be dear. may your joy last through the year.愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意！
　　4、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
　　5、My heartiest birthday greetings to you, a feeling much warmer than anybody can know. Best wishes for everything your heart desire in the year.我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成！
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　　1、今天是我闺蜜生日，祝她生日快乐好么，祝我们的友谊天长地久！
　　today is my girlfriends birthday. happy birthday to her. may our friendship last forever!
　　2、祝你生日健康愉快，祝你天天健康愉快，愿你一切愿望都能实现。
　　i wish you a healthy and happy birthday. i wish you a healthy and happy birthday every day. i wish you all your wishes come true.
　　3、祈望你心灵深处芳草永绿，青春常驻，笑口常开。祝你生日快乐，数控铣床，健康幸福！
　　i hope that the grass in your heart will be evergreen, youthful and smiling. happy birthday, cnc milling machine, health and happiness!
　　4、愿每天的太阳带给我光明的同时，也带给我快乐。真心祝自己生日快乐！
　　may the sun everyday bring me not only light but also happiness. happy birthday to you!
　　5、终于成年了，偶等这一天已经好久了。生日快乐！很感动吧你，那就继续感动吧，嘻嘻。
　　at last, i have been waiting for this day for a long time. happy birthday! very touched you, then continue to move, hip-hop.
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　　1、我虽不能和你一起点燃生日的蜡烛，但我能送上真心的祝福，祝你生日快乐！
　　Although I cant light birthday candles with you, I can send sincere wishes to Happy birthday to you!
　　2、今天有了你，世界更精彩；今晚有了你，星空更灿烂；今生拥有你，人间更温暖。生日快乐！
　　Today with you, the world is more wonderful; tonight with you, the stars are more brilliant; this life with you, the world is Happy birthday!
　　3、又是一个全新的开始，朋友，祝福你的每一早晨都有一个新希望！祝你生日快乐，永远开心！
　　Its a brand new beginning, friend, wish you a new hope every morning! Happy birthday to you, always happy!
　　4、让短信载着我的问候，让字句表达我的祝福，在你生日的今天，我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你生日快乐！
　　Let message carrying my greetings and words to express my wish，in your birthday today，my heart is with you the same jubilation，happy！I wish you a happy birthday！
　　5、我的挚友，祝生日快乐，新的一年中好运、健康、快乐！
　　Happy birthday to you, my dear Good luck, good health and happiness in the new year!
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　　1、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐。
　　Friends, in this beautiful day, grasp the happiness that belongs to Happy birthday to you.
　　2、梦境会褪色，繁花也会凋零，但您曾拥有过的将伴您永藏，生日快乐！
　　Dreams fade and flowers fade, but what you have will be with you Happy birthday!
　　3、在这个特殊的日子里，我带着最真的心，愿你生日快乐，幸福无限。
　　On this special day, with the most sincere heart, I wish you a happy birthday and infinite.
　　4、我捧着白云，奉上星星，送给正在看短信的你，祝福你生日快乐，好事连连。
　　I hold the white clouds and present the stars to you who are reading the text Happy birthday to Good things happen again and.
　　5、今天你生日，许个愿望会发芽，朋友祝福来浇水，好运施肥梦成真。
　　Todays birthday you are the biggest, make a wish will germinate, friends wish to water, good luck fertilization dream come.
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